
Södertälje, 2021-03-16 

Valberedningens rapport för verksamhetsåret 2020-2021 

Valberedningens uppdrag är att utifrån arbetsordningen och uppdragsbeskrivning genomföra 

sitt arbete som leder fram till ett förslag på styrelsens sammansättning för kommande 

verksamhetsår (2021-2022). Förslaget lämnas i handlingarna till årsmötet. 

Valberedningens arbete ska vara framåtriktat, det vill säga tar sikte på en ny styrelse utifrån 

föreningens bästa framtida utveckling, baserad på situationsanalysen som genomförs. 

Valberedningens syfte är att skapa rätta förutsättningarna för ett bra styrelsearbete, med rätt 

kompetenser samt en dynamiskt och kreativt klimat, för föreningens bästa.  

Valberedningen har haft möten med styrelsens ledamöter och suppleanter samt anställda 

under perioden november – december 2020. Detta är underlaget till situationsanalysen.  

I årets situationsanalys framkommer följande: 

Covid-19 situationen har krävt en del riskhantering, flexibilitet och anpassning. Det har varit 

bra kompetenser i styrelsen som klarat av den tuffa Covid-19 perioden. Kampen för 

föreningens överlevnad har varit i fokus under 2020. Avsaknad av VD har behövt en mer 

operativ styrelse. Den nya VD blev en väldigt bra rekrytering, med mångfaldiga och bra 

kompetenser som är viktiga för föreningen överlevnad. De flesta i nuvarande styrelsen vill 

gärna fortsätta kämpa och ta föreningen igenom nuvarande tuffa perioden. 

Synpunkter/önskemål kring framtida styrelsens kompetenser och egenskaper är:   

● kontinuitet & stabilitet i styrelsen 

● initiativtagande & självstartande styrelsemedlemmar 

● kunskaper kring fastighetsfrågor 
● Juridisk/avtal-kompetens 

● Affärsutveckling och paketering 
● Försäljning  

● Digitalisering 

En nomineringslåda har funnits till förfogande i receptionen, i två omgångar, med syfte att 

motionärer och funktionärer ska kunna nominera potentiella styrelsekandidater. I år har det 

varit sparsamt med förslag och även svårare att rekrytera då antalet medlemmar i 

anläggningen minskat markant. Det har inkommit 3 förslag via denna nomineringslåda, varav 

2 har nominerats vidare av valberedningen till nya styrelsen. Även riktad uppsöknings-

verksamhet och intervjuer för kandidater till både styrelse och valberedningen ägt rum.  

 

Valberedningens förslag till kommande styrelse (2021-2022) bygger på de önskemål om 

kompetenser och egenskaper som framförts till valberedningen under årets gång.   

 


